

Date: January, 6th 2023

Circular No:29/ AY 2022-2023
Subject: School Photographs

التاريخ: 6 يناير 2023

Dear Parents,

السادة أولياء الأمور الكرام،

Thank you for attending the **Parents-Teacher-Conferences** with your children's teachers yesterday to discuss the first-term report cards.

نشكركم لحضوركم **اجتماع أولياء الأمور** يوم الخميس 5 يناير 2023 لمناقشة بطاقات تقرير الفصل الدراسي الأول.

If, for any reason, you were unable to meet with the teachers yesterday, please arrange a convenient time with your children's class and subject teachers to discuss their progress. We urge parents to keep in touch with their children's teachers on Class Dojo.

إذا لم تتمكن، لأي سبب من الأسباب، من الحضور، يرجى حجز موعد مع المعلمين لمناقشة تقدم أبنائكم. حيث نحث أولياء الأمور على البقاء على اتصال مع المعلمين من خلال كلاس دوجو.

The **photographer from the company "OURJUWAN"** will be taking individual and group photographs of our students starting next week and was scheduled on the following dates:

نود اعلامكم أنه سيتم التقاط الصور المدرسية الفردية والجماعية لطلابنا ابتداءً من الأسبوع المقبل من قبل شركة "أورجوان" وذلك حسب التواريخ التالية:

January 9th, 2023: Pre-KG, KG 1

January 10th, 2023: KG 2 and Grade 1

January 11th, 2023: Grade 2 and Grade 3

January 12th, 2023: Grades 4 (A,B,C) and **Girls of Gr5, 6, 7, and 8**

January 16th, 2023 Grades 4 (D,E) and **Boys of Gr5, 6, 7, and 8**

January 17th, 2023: Grades 9, 10, 11, and 12 **Girls**

January 18th, 2023: Grades 9, 10, 11, and 12 **Boys**

9 يناير 2023: الحضانة والروضة الأولى
10 يناير 2023: الروضة الثانية والصف الأول
11 يناير 2023: الصف الثاني والثالث
12 يناير 2023: الصف الرابع A، B، C و الصفوف من الخامس الى الثامن / بنات

Parents are requested to ensure that students are dressed in the proper school uniform, black shoes, and school jumpers and that they will be punctual.

16 يناير 2023: الصف الرابع E، D و الصفوف من الخامس الى الثامن / بنين

We will send parents an envelope to order their children's photographs, and **Ms. Lamya Merheby, our registrar**, will support parents with their orders and any concerns you might have.

17 يناير 2023: الصفوف من التاسع الى الثاني عشر / بنات

18 يناير 2023: الصفوف من التاسع الى الثاني عشر / بنين

We trust that our parents will be satisfied with the company's quality and service rendering.

بناءً عليه يرجى التأكد من عدم غياب الطلبة، والالتزام بالزي المدرسي والحذاء الاسود. لا يسمح بالزي الرياضي في يوم التصوير.

At Ajyal Al Falah, we continuously analyze our conduct and procedures and strive to provide the best education and support for our students to enhance their skills.

سيتم ارسال نموذج لاختيار الصور مع الطلبة. إذا كانت لديك أي استفسارات أخرى أو حاجة للدعم، يرجى التواصل مع **السيدة لمياء المرعبي**، مسؤولة قسم التسجيل.

I appreciate your support to our school's administration and teachers and wish you a blessed term ahead.

نتمنى ان تنال الشركة الجديدة حسن رضاءكم.

Yours sincerely,
Antoinette Brown
Principal Director

في أجيال الفلاح، نستمر في مراجعة استراتيجيتنا وإجراءاتنا ونسعى جاهدين لتوفير أفضل تعليم ودعم لطلابنا لتعزيز مهاراتهم. أقدر دعمكم المستمر للكادر المدرسي وأتمنى لكم التوفيق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

أنطوانيت براون

مديرة المدرسة

